
P R O T O K Ó Ł   NR  3/2019 

z obrad VI sesji  VIII kadencji Rady Gminy Kluczewsko  

odbytej w dniu 28 czerwca 2019 roku  

w sali nr 21 budynku Urzędu Gminy w Kluczewsku  

 

 

            Obrady VI sesji Rady Gminy Kluczewsko rozpoczęły się o godzinie 1000. Na sesji 

obecni radni wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokółu, Wójt – 

Rafał Pałka, Skarbnik Gminy – Aleksandra Kuzdak, Sekretarz Gminy – Bożena Nowak,  

Dyrektor KUZG – Krzysztof Ławiński, Kierownik GOPS – Lidia Kowalska, Dyrektorzy ZPSz 

z terenu Gminy, Honorowy Obywatel Gminy – Wiesław Jaszewski,  sołtysi wg listy obecności 

stanowiącej załącznik nr 2, oraz przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji we 

Włoszczowie.   

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Mateusz Strychalski, który  po 

powitaniu zebranych  przedstawił  projekt porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy o podjętych działaniach od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Debata nad raportem o stanie gminy Kluczewsko za 2018 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kluczewsko wotum zaufania. 

8. Przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu 

gminy za 2018  rok. 

1) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wykonaniu budżetu gminy za 

2018 rok. 

2) Przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2018  rok. 

3) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

4) Dyskusja. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  

6) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  

9. Przedstawienie projektów uchwał w sprawach: 

1) dotycząca zmiany uchwały z dnia 29 marca 2019 r. w sprawie obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej, 

2) przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Kluczewsko na lata 2019-2023, 

3) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kluczewsko, 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr V/17/2019  Rady Gminy Kluczewsko z dnia 30 

kwietnia 2019 roku w sprawie  zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia statutów sołectw, 

5) ustanowienia pomnika przyrody, 

6) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Kluczewsko oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od 

dnia 1 września 2019 roku, 

7) zmian w uchwale  Nr V/23/2019 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 30 kwietnia 2019 r. 

w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Kluczewsko miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, 



8) powołania Zespołu Opiniującego Kandydatów na  Ławników do Sądu Rejonowego 

we Włoszczowie na kadencję 2019-2023, 

9) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Kluczewsko nieruchomości  w obrębie nr 

12 Kolonia Łapczyna Wola z przeznaczeniem pod plac rekreacyjny 

10) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego w celu realizacji 

zadania pn. „Budowa chodników w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 742 

miejscowościach: Kluczewsko, Brzeście  i Stanowiska” 

11) zmiany Uchwały Nr IV/12/2019 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 29 marca 2019 roku 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Włoszczowskiego, 

12) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

13) zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2019-2025, 

14) odwołania Skarbnika Gminy, 

10. Dyskusja. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach  wymienionych w pkt  9  porządku obrad. 

12. Wolne wnioski i informacje.  

13. Zakończenie sesji. 

 Wójt Gminy zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w 

sprawie  ustalenia regulaminu  określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich na 

terenie Gminy Kluczewsko. 

 Wniosek Wójta został poddany pod głosowanie. Za rozszerzeniem porządku obrad  

głosowało 13 radnych (jednogłośnie): Bakalarz Damian, Barański Piotr, Gacek Michał, Galarczyk 

Sławomir, Książek Paweł, Ławińska Bożena, Łowicki Krzysztof, Michałek Piotr, Olczyk 

Sebastian, Pura Julita, Radolińska Ewa, Rubik Lucja, Strychalski Mateusz.  

 Przewodniczący Rady poinformował, że w przerwie sesji odbędzie się debata społeczna 

na temat bezpieczeństwa i zagrożeń na terenie powiatu Włoszczowskiego i Gminy Kluczewsko z 

udziałem przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji we Włoszczowie.  

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady  Mateusz Strychalski. 

  Ad. 2. Przewodniczący Rady stwierdził quorum obrad VI sesji – obecnych 13 radnych (nieobecni: 

radna Bańcer Barbara i radny Kłudziak Jakub).  

    Ad. 3. Porządek obrad rozszerzony o zgłoszony wniosek Wójta został zatwierdzony jednogłośnie:  

Bakalarz Damian, Barański Piotr, Gacek Michał, Galarczyk Sławomir, Książek Paweł, Ławińska 

Bożena, Łowicki Krzysztof, Michałek Piotr, Olczyk Sebastian, Pura Julita, Radolińska Ewa, Rubik 

Lucja, Strychalski Mateusz. Rada będzie obrad według następującego porządku:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy o podjętych działaniach od ostatniej sesji Rady Gminy. 

6. Debata nad raportem o stanie gminy Kluczewsko za 2018 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kluczewsko wotum zaufania. 

8. Przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu 

gminy za 2018  rok. 

1) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wykonaniu budżetu gminy za 

2018 rok. 

2) Przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2018  rok. 

3) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

4) Dyskusja. 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  



6) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  

9. Przedstawienie projektów uchwał w sprawach: 

1) dotycząca zmiany uchwały z dnia 29 marca 2019 r. w sprawie obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej, 

2) przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Kluczewsko na lata 2019-2023, 

3) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kluczewsko, 

4) w sprawie zmiany uchwały Nr V/17/2019  Rady Gminy Kluczewsko z dnia 30 

kwietnia 2019 roku w sprawie  zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia statutów sołectw, 

5) ustanowienia pomnika przyrody, 

6) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Kluczewsko oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od 

dnia 1 września 2019 roku, 

7) zmian w uchwale  Nr V/23/2019 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 30 kwietnia 2019 r. 

w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Kluczewsko miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, 

8) powołania Zespołu Opiniującego Kandydatów na  Ławników do Sądu Rejonowego 

we Włoszczowie na kadencję 2019-2023, 

9) wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Kluczewsko nieruchomości  w obrębie nr 

12 Kolonia Łapczyna Wola z przeznaczeniem pod plac rekreacyjny 

10) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego w celu realizacji 

zadania pn. „Budowa chodników w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 742 

miejscowościach: Kluczewsko, Brzeście  i Stanowiska” 

11) zmiany Uchwały Nr IV/12/2019 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 29 marca 2019 roku 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Włoszczowskiego, 

12) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

13) zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2019-2025, 

14) odwołania Skarbnika Gminy, 

15) ustalenia regulaminu  określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich na 

terenie Gminy Kluczewsko. 

10. Dyskusja. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach  wymienionych w pkt  9  porządku obrad. 

12. Wolne wnioski i informacje.  

13. Zakończenie sesji. 

Ad. 4. Protokół  poprzedniej V sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu, nie zostały zgłoszone 

uwagi, w związku z powyższym przyjęcie protokołu zostało poddane pod głosowanie. Za 

przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych (jednogłośnie): Bakalarz Damian, Barański Piotr, 

Gacek Michał, Galarczyk Sławomir, Książek Paweł, Ławińska Bożena, Łowicki Krzysztof, 

Michałek Piotr, Olczyk Sebastian, Pura Julita, Radolińska Ewa, Rubik Lucja, Strychalski Mateusz.  

Ad. 5. Przewodniczący Rady Mateusz Strychalski udzielił głosu Wójtowi Gminy Rafałowi Pałce, 

który przedstawił  informację z działalności od ostatniej sesji Rady Gminy tj.  od dnia  30 kwietnia 

2019 roku (załącznik nr 3). Informacja została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 6. W debacie nad raportem gminy, który stanowi załączniki nr 4,  nikt nie zabrał głosu. 

Ad. 7. Rada przystąpiła do głosowania nad uchwałą w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Kluczewsko wotum zaufania. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała nr VI/31/2019 i stanowi 

załącznik nr 5.  



Ad. 8. Przewodniczący Rady Mateusz Strychalski udzielił głosu Wójtowi Gminy – Rafałowi 

Pałce, który przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2018 rok (załącznik Nr 

6).  Dochody zostały wykonane  w kwocie 24.167.939,68 zł na plan 25.547.645,86 zł co stanowi 

94,60 % planu. Dochody majątkowe wykonano w kwocie 1.516.044,37 na plan 2.540.786,65 

tj. 59,67 %.  Wydatki zostały wykonane w kwocie 28.833.630,89 zł na plan 30.991.295,57 tj. 

93,04 % planu. Wydatki majątkowe wykonano w kwocie 7.101.676,65 zł na plan 8.017.634,39 

zł tj. 88,58 % planu. Rok 2018 zamknął się deficytem w wysokości 4.665.691,21 zł, który został 

pokryty z kredytu i pożyczki w kwocie 3.887.930,00 oraz wolnymi środkami własnymi w 

kwocie 1.680.459,99 zł. W roku 2018 Gmina przeprowadziła szereg inwestycji, zostały 

udzielone dotacje dla Powiatu Włoszczowskiego, dla OSP, Policji, Klubów i innych 

stowarzyszeń na kwotę 892.166,02 zł. Na fundusz sołecki przeznaczono kwotę 420.041,25 zł. 

Wydatki budżetowe realizowane były zgodnie z prawem zamówień publicznych.  

W 2018 roku wybudowano wodociąg w Rudce za kwotę 42.884,54 zł, opracowano 

dokumentację i realizowano budowę kanalizacji w Ciemiętnikach za kwotę 997.123,39 zł, 

opracowano dokumentację i wykonano modernizację oczyszczalni ścieków w Kluczewsku za 

kwotę 3.106.150 zł,  rozbudowywano sieć kanalizacyjną – kwota 8.033,60 zł i wodociągową – 

kwota 6.701,14 zł na terenie gminy. Wykonano remont chodnika przy drodze wojewódzkiej w 

Dobromierzu za kwotę 148.837,60 zł, dokonano asfaltowania dróg gminnych, dofinansowano 

budowę drogi powiatowej oraz dokonano remontu dróg gminnych asfaltowych i tłuczniowych. 

Gmina otrzymała dotację na przebudowę drogi gminnej w Rączkach w kwocie 327.413 zł. Przy 

udziale środków od Marszałka Województwa Świętokrzyskiego wykonano modernizację drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych w Komornikach.  Przy Zespole Przedszkolno-Szkolnym w 

Kluczewsku wykonano wielofunkcyjne boisko sportowe. Inwestycja została zrealizowana w 

ramach PROW na lata 2014-2020, gdzie dofinansowanie wyniosło 419.024,02 zł przy udziale 

środków własnych 147.174,67 zł. We wszystkich  szkołach ze środków w ramach dotacji z Unii 

Europejskiej wykonano pracownie matematyczno-przyrodnicze za łączną kwotę 219.277 zł 

Wykonano dokumentację projektowo-kosztorysową na termomodernizację trzech szkół. Dla 

OSP Dobromierz zakupiono samochód  ratowniczo-gaśniczy, na który otrzymano 

dofinansowanie z Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego oraz dotację z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach.  Na wyposażenie 

Komunalnego Usługowego Zakładu Gospodarczego zakupiono agregat prądotwórczy za kwotę 

31.347 zł, agregat do koszenia poboczy za kwotę 35.410,50 zł oraz koparkę za kwotę 

364.768,20 zł. W Urzędzie Gminy i jednostkach organizacyjnych organizowane były  staże dla  

absolwentów z terenu gminy, organizowane były również roboty publiczne i prace 

interwencyjne.  

Z powyższego wynika, że zamierzenia zaplanowane  na rok 2018 w większości  zostały 

zrealizowane, a  rok 2018 ten  był kolejnym rokiem inwestowania  i dalszego rozwoju Gminy 

Kluczewsko. 

Na zakończenie Wójt złożył podziękowanie dla radnych, sołtysów jak również 

mieszkańcom gminy za wkład pracy wniesiony w realizację budżetu gminy w 2018 roku. 

 Mając powyższe na uwadze Wójt wnosi do Wysokiej Rady o przyjęcie sprawozdania i 

udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  

 1) Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Sekretarz – Bożenie Nowak, która w 

imieniu Pani Skarbnik przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach wraz 

z uzasadnieniem (załącznik nr 7).  RIO na podstawie przesłanych przez Wójta Gminy 

sprawozdań i informacji zaopiniowało pozytywnie wykonanie budżetu gminy za 2018 rok. 

 2) Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Pani Ewie 

Radolińskiej, która przedstawiła  opinię w sprawie wykonania budżetu gminy za 2018 rok 

(załącznik nr 8). Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 4 czerwca 2019 roku rozpatrzyła  

sprawozdanie opisowe  Wójta Gminy z wykonania budżetu gminy za 2018 rok, sprawozdanie 



finansowym na dzień 31 grudnia 2018 r.,  informację o stanie mienia komunalnego, bilans z 

wykonania budżetu gminy, łączny bilans jednostek budżetowych, rachunek zysków i strat, 

zestawienie zmian funduszu jednostki, opinię RIO o sprawozdaniach  z wykonania budżetu 

gminy za 2018 rok. Komisja Rewizyjna wysłuchała wyjaśnień Skarbnika Gminy w sprawie 

wykonania budżetu i sporządzonej sprawozdawczości   uznaje, że realizacja budżetu gminy 

zarówno po stronie dochodów jak i wydatków w 2018 roku była prawidłowa. Przewodnicząca 

odczytała Uchwałę Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2018 rok oraz protokół z głosowania w tej sprawie. 

Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Gminy o przyjęcie sprawozdań i udzielenie z 

tego tytułu Wójtowi Gminy absolutorium za 2018 rok (załącznik nr 9).  

Rada Gminy w/w wniosek wraz z opinią Komisji Rewizyjnej przesłała do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach celem zaopiniowania. 

 3) Przewodniczący Rady odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

o wniosku Komisji Rewizyjnej (załącznik nr 10). RIO po zbadaniu wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy w Kluczewsku w sprawie o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

za 2018 rok z tytułu wykonania budżetu, postanowiło  wniosek zaopiniować pozytywnie.   

4) W dyskusji jako pierwsza zabrała głos Przewodnicząca Komisji Finansów  Ławińska 

Bożena, która  poinformowała, że na posiedzeniu komisji w dniu 25 czerwca br. szczegółowo 

zostały omówione dochody i wydatki budżetu gminy za 2018 rok.  Był to dobry rok, wykonano 

wiele inwestycji takich jak: przebudowa oczyszczalni ścieków, budowa kanalizacji w 

Ciemiętnikach, przebudowano wiele dróg, wybudowano boisko wielofunkcyjne w 

Kluczewsku, dosprzętowiono KUZG, zakupiono samochód bojowy dla OSP Dobromierz. Na 

inwestycje przeznaczono 7 mln zł, tak dużo w historii gminy jeszcze na inwestycje nie 

przeznaczono. Aby można było tyle wykonać gmina posiłkowała się środkami z zewnątrz, 

zaciągnięto również kredyt i pożyczkę. Niestety nie udało się zrealizować termomodernizacji 

szkół. Inwestycja ta jednak po przeanalizowaniu wszystkich argumentów zostanie przesunięta 

w czasie na kolejne lata.  

Komisja Finansów jednogłośnie pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy za 

2018 rok i wnosi o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu gminy 

za 2018 rok.  

- Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty – Pan Piotr Barański. Komisja 

Oświaty wraz z Komisją Rolnictwa szczegółowo zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2018 roku. Na wszystkie zapytania zostały udzielone odpowiedzi, w związku 

z powyższym Komisje nie wnoszą żadnych uwag do realizacji budżetu gminy w 2018 roku, 

jednogłośnie  pozytywnie opiniują wykonanie budżetu gminy za 2018 rok i wnoszą o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy.  

 5) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok  - udział wzięło 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała 

Nr VI/32/2019 i stanowi załącznik nr 11. 

 6) W głosowaniu nad uchwałą w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Kluczewsko z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok - udział wzięło 13 radnych. Za 

podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie, otrzymała 

Nr VI/33/2019 i stanowi załącznik nr 12. 

Przewodniczący Rady wraz z Wiceprzewodniczącymi złożyli gratulacje Wójtowi 

Gminy za udzielone absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 roku, a wszyscy 

zebrani nagrodzili Wójta oklaskami. Do składanych życzeń dołączył się Honorowy Obywatel 

Gminy Pan Wiesław Jaszewski.  

Wójt Gminy podziękował za jednogłośnie udzielone absolutorium. Wójt zwracając się 

do zebranych złożył serdeczne podziękowania  za pomoc w realizacji budżetu gminy  w 2018 



roku. Wójt powiedział, że nie byłoby sukcesu, bez waszego udziału szanowni radni, sołtysi a 

także  mieszkańcy gminy. Szczególne podziękowania Wójt skierował do pracowników urzędu, 

Kierowników jednostek organizacyjnych realizujących budżet Gminy w 2018 roku. Dziękując 

za wspólny rok Wójt powiedział, że jest to sukces nas wszystkich.  

Wypowiedź Wójta została nagrodzona oklaskami.  

Przewodniczący Rady ogłosił 20 minutową przerwę w obradach, w czasie której 

zaprosił do udziału w debacie społecznej z udziałem Policji.  

Po 30 minutach wznowiono obrady.  

 

Ad. 9. Przewodniczący Rady Mateusz Strychalski udzielił głosu Sekretarzowi Gminy Pani Bożenie 

Nowak, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie:  

1) Dotycząca zmiany uchwały z dnia 29 marca 2019 r. w sprawie obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej. Uchwała dookreśla liczbę mieszkańców gminy, którzy mogą 

wystąpić z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą, zgodnie z art. 41 a ust. 2 ustawy o 

samorządzie gminnym (Dz.U. z 2019 r., poz. 506 tj.)  W  § 2 pkt. 6 zmienianej uchwały 

Rady Gminy Kluczewsko Nr IV/7/2019  z dnia 29 marca 2019 r. po słowach „wniosek 

grupy” dodaje się „co najmniej 200  mieszkańców”. 

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą dotycząca zmiany uchwały z dnia 29 marca 2019 r. 

w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej - udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr 

VI/34/2019 i stanowi załącznik nr 13. 

2) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Kluczewsko na lata 2019-2023. Zgodnie z pismem Wojewody 

Świętokrzyskiego Znak:PNK.1.4131.254.2019 z dnia 24 maja 2019 r. w sprawie 

wszczęcia postępowania nadzorczego w sprawie uchwały Nr V/27/2019 Rady Gminy 

Kluczewsko z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie  przyjęcia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Kluczewsko  na lata 2019-2023. 

Rada Gminy Kluczewsko uchyliła w/w/ Uchwałę i proponuje  nową Uchwałę sprawie 

Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Kluczewsko  na lata 2019-2023. Uwzględniając  nieprawidłowości w w/w piśmie. 

Opracowanie Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy  Kluczewsko jest realizacją obowiązku, który nakłada ustawa z dnia 21 czerwca 

2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu 

cywilnego.   Wymagana jest jego aktualizacja poprzez przyjęcie programu na kolejny 

okres pięcioletni.   

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Kluczewsko na lata 2019-2023 - udział 

wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/35/2019 i stanowi załącznik nr 14. 

3) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Kluczewsko. Zgodnie z pismem Wojewody Świętokrzyskiego 

Znak:PNK.1.4131.255.2019 z dnia 24 maja 2019 r. w sprawie uchwały Nr V/28/2019 

Rady Gminy Kluczewsko z dnia 30 kwietnia 2019 r.  w sprawie  zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kluczewsko  Rada Gminy 



Kluczewsko uchyliła w/w  Uchwałę i  proponuje nową Uchwałę w sprawie  zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kluczewsko  uwzględniając  nieprawidłowości w w/w piśmie. 

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kluczewsko. - udział wzięło 13 

radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/36/2019 i stanowi załącznik nr 15. 

4) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr V/17/2019  Rady Gminy Kluczewsko z dnia 30 

kwietnia 2019 roku w sprawie  zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia statutów sołectw. 

Zgodnie z pismem Wojewody Świętokrzyskiego Znak:PNK.1.4131.260.2019 z dnia 

31 maja 2019 r.  w sprawie wytyku do  uchwały Nr V/17/2019 Rady Gminy 

Kluczewsko z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie w sprawie  zmiany uchwały 

dotyczącej przyjęcia statutów sołectw Rada Gminy Kluczewsko dokonała zmiany § 3 

Uchwały jako błędny i proponuje  nowe brzmienie.   

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie  zmiany uchwały Nr V/17/2019  Rady 

Gminy Kluczewsko z dnia 30 kwietnia 2019 roku w sprawie  zmiany uchwały dotyczącej 

przyjęcia statutów sołectw - udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/37/2019 i stanowi 

załącznik nr 16. 

5) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie ustanowienia pomnika przyrody. Aktem prawnym regulującym cele, zasady 

i formy ochrony przyrody  w Polsce jest ustawa z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie 

przyrody. Przedłożony projekt uchwały dotyczy nadania statusu pomnika przyrody 

obiektom przyrody żywej, drzewu rosnącemu na terenie gminy  jest to drzewo Sosna 

zwyczajna o obwodzie pnia, mierzonym na wysokości 130  cm, wynoszącym 270  cm, 

rosnący na terenie nieruchomości o nr ewid.470 Nowiny. Obiektowi, o którym mowa 

w § 1.pkt.1 nadaje się nazwę „Kazimierz”. W/w drzewo jest wartościowym, zdrowym 

egzemplarzem. jest cenne przyrodniczo, krajobrazowo. Ochrona pomnikowa zwraca 

uwagę mieszkańców na drzewa i ich znaczenie  dla środowiska, stanowi ważny element 

edukacji społecznej. Istniejące na terenie gminy drzewa pomnikowe starzeją się  w 

sposób naturalny i ich stan zdrowotno-techniczny ulega stopniowemu pogorszeniu. Stąd 

ważne jest systematyczne wprowadzanie nowych egzemplarzy, tak by ilość drzew 

pomnikowych nie malała, a jeśli to będzie możliwe to nawet wzrosła.  Projekt uchwały, 

zgodnie z obowiązującym prawodawstwem wymagał uzgodnienia z Regionalną 

Dyrekcją Ochrony Środowiska w Kielcach i uzyskał pozytywną opinię.   

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie ustanowienia pomnika przyrody - udział 

wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/38/2019 i stanowi załącznik nr 17. 

6) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Kluczewsko oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

od dnia 1 września 2019 roku. Na podstawie art.210 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 

2016r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe,  po uprzednim 



pozytywnym zaopiniowaniu przez  Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty, proponuje się 

projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą Przepisy wprowadzające - Prawo 

Oświatowe na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. Był to okres 

przejściowy uwzględniający w sieci szkół także oddziały prowadzonych klas 

gimnazjalnych w szkołach podstawowych oraz gimnazjów w Zespołach Przedszkolno-

Szkolnych, Od 1 września 2019 r. sieć szkół publicznych będzie obejmowała jedynie 

szkoły podstawowe. Sieć publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Kluczewsko zapewnia realizację obowiązku szkolnego i zachowuje odległości 

w zakresie drogi dziecka z domu do szkoły, o których mowa w art. 39 ust.2 ustawy 

Prawo Oświatowe. Wszystkie szkoły są placówkami o pełnej strukturze organizacyjnej 

i każda z nich ma siedzibę w jednym budynku. Obwody szkół podstawowych w 

stosunku do rozwiązań przyjętych w uchwale XX/2/2017 roku Rady Gminy 

Kluczewsko z dnia 31 marca 2017r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego nie zostały zmienione. Od dnia 1 września 

2019 r. Gmina  Kluczewsko będzie organem prowadzącym dla następujących 

publicznych szkół podstawowych: 

a) Szkoła Podstawowa im. Św. Jana Pawła II  w Kluczewsku wchodząca w skład Zespołu 

Przedszkolno-Szkolnego w Kluczewsku, 

b) Szkoła Podstawowa w Komornikach wchodząca w skład Zespołu Przedszkolno-

Szkolnego w Komornikach, 

c) Szkoła Podstawowa im. Majora Henryka Dobrzańskiego ps. „HUBAL”  w 

Dobromierzu wchodząca w skład Zespołu Przedszkolno-Szkolnego w Dobromierzu. 

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Kluczewsko oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku - udział wzięło 13 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie,  

otrzymała Nr VI/39/2019 i stanowi załącznik nr 18. 

7) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie zmian w uchwale  Nr V/23/2019 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 30 kwietnia 

2019 r. w sprawie ustalenia zasad usytuowania na terenie Gminy Kluczewsko miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Na podstawie art. 12 ust. 3 ustawy z 

dnia 26 października 1982 r o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi rada gminy  określa zasady usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych. Zmiana  Uchwały Nr V/23/2019 z dnia 30 kwietnia 2019 roku 

wynika z konieczności doprecyzowania sposobu określenia i pomiaru odległości 

między obiektami uznanymi za chronione, a punktami sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych. W uchwale przyjęto, że punkt sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych nie może być usytuowany bliżej niż 20 m od obiektów chronionych 

określonych w § 3 uchwały. Proponowany sposób uwzględnia linię orzeczniczą sądów 

administracyjnych.  W większości w orzecznictwie wyrażono pogląd, że to właśnie 

wskazany wyżej sposób pomiaru z wykorzystaniem ciągu komunikacyjnego jest jak 

najbardziej obiektywny. 

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian w uchwale  Nr V/23/2019 Rady 

Gminy Kluczewsko z dnia 30 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia zasad usytuowania na 

terenie Gminy Kluczewsko miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych - udział 



wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/40/2019 i stanowi załącznik nr 19. 

8) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie powołania Zespołu Opiniującego Kandydatów na  Ławników do Sądu 

Rejonowego we Włoszczowie na kadencję 2020-2023. W związku z upływem w 2019 

roku kadencji ławników sądowych zachodzi konieczność powołania zgodnie z 

wymogami art. 163§ 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku Prawo o ustroju sądów 

powszechnych  Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego 

we Włoszczowie na kadencję 2020-2023.  Zadaniem zespołu jest przedstawienie Radzie 

Gminy Kluczewsko opinii o zgłoszonych kandydatach w szczególności w zakresie 

spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. Proponuje się powołać 3 – 

osobowy zespół opiniujący w składzie: Ławińska Bożena, Rubik Lucja, Radolńska 

Ewa.  Wyboru ławników dokonuje Rada Gminy najpóźniej w październiku 2019 roku 

w głosowaniu tajnym.   

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie powołania Zespołu Opiniującego 

Kandydatów na  Ławników do Sądu Rejonowego we Włoszczowie na kadencję 2020-2023 

- udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/41/2019 i stanowi załącznik nr 20. 

 Rada Gminy jednogłośnie upoważniła Przewodniczącego Rady do wystąpienia 

do Wojewódzkiego Komendanta Policji o opinię o kandydatach na ławników.  

9) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Kluczewsko nieruchomości  w 

obrębie nr 12 Kolonia Łapczyna Wola z przeznaczeniem pod plac rekreacyjny. Mając 

na uwadze zapisy art. 18 ust. 2 pkt 9 lit a Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym w celu nabycia na rzecz Gminy nieruchomości, wymagana jest zgoda Rady 

Gminy. W związku z wszczęciem procedury nabycia na rzecz Gminy nieruchomości 

oznaczonej działką ewidencyjną nr 8/1 o powierzchni 0,13 ha oraz  nr 11 o powierzchni 

0,14 ha, Rada Gminy proponuje wyrazić  zgodę na nabycie przez Gminę   

nieruchomości oznaczonej  w/w działkami. Zgodnie z § 2. w/w uchwały zakup 

powyższej nieruchomości powinien zostać sfinansowany z  dochodów własnych 

budżetu Gminy. Przedmiotowa nieruchomość zostanie nabyta z przeznaczeniem na 

rozbudowę infrastruktury gminnej. Cena nabycia nieruchomości została ustalona w 

ramach negocjacji cenowych i wynosi 15.000 zł. Gmina poniesie również koszty 

sporządzenia umowy przenoszącej własność.  

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

      Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Gminy Kluczewsko nieruchomości  w obrębie nr 12 Kolonia Łapczyna Wola z 

przeznaczeniem pod plac rekreacyjny. - udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr 

VI/42/2019 i stanowi załącznik nr 21. 

10) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego w celu 

realizacji zadania pn. „Budowa chodników w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 742 

miejscowościach: Kluczewsko, Brzeście  i Stanowiska”. Wójt Gminy realizując 

postulaty zarówno mieszkańców jak i radnych wystąpił z wnioskiem do 

Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach o ujęcie w planach 

inwestycyjnych na 2019 rok  zadania: „Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 



Nr 742 w miejscowościach Kluczewsko, Brzeście i Stanowiska ”. Gmina Kluczewsko 

udziela pomoc finansową dla Województwa  Świętokrzyskiego na realizację w/w 

zadania w formie dotacji celowej. Strony zobowiązują się do pokrycia ½  kosztów 

realizacji zadania w roku 2019  w wysokości 300.000,00  zł oraz 500.000,00 zł w roku 

2020. Inwestorem w/w zadania jest Województwo, w imieniu którego zakres 

realizować będzie Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Kielcach. Inwestycja 

ta jest  zadaniem bardzo ważnym i koniecznym dla mieszkańców Kluczewska, Brześcia 

i Stanowisk. 

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

      Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Świętokrzyskiego w celu realizacji zadania pn. „Budowa chodników w ciągu 

drogi wojewódzkiej Nr 742 miejscowościach: Kluczewsko, Brzeście  i Stanowiska”.. - 

udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/43/2019 i stanowi załącznik nr 22. 

11) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/12/2019 Rady Gminy Kluczewsko z dnia 29 marca 

2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Włoszczowskiego. 

Wójt Gminy realizując postulaty zarówno mieszkańców jak i radnych wystąpił z 

wnioskiem do Powiatu Włoszczowskiego o ujęcie w planach inwestycyjnych 2019 roku 

zadania: „Przebudowa drogi powiatowej  Nr 0252 T  Pilczyca – Januszewice - 

Komorniki” na odcinku Januszewice-Komorniki na długości 1672 mb. Koszt zadania 

wg kosztorysu inwestorskiego wynosi 1 326 498, 64 zł. Pomoc finansową w wysokości 

530.599,46 zł proponuje się zmienić na kwotę dofinansowania ze strony gminy w 

wysokości  320.804,00 zł. Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej zostaną określone w umowie zawartej pomiędzy Gminą 

Kluczewsko a Powiatem Włoszczowskim. Inwestycja ta jest  zadaniem bardzo ważnym 

i koniecznym dla mieszkańców Pilczycy, Januszewic i Komornik. 

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

      Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/12/2019 Rady 

Gminy Kluczewsko z dnia 29 marca 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Włoszczowskiego - udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/44/2019 i 

stanowi załącznik nr 23. 

12) Wójt  Gminy Pan Rafał Pałka przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2019 rok. Proponuje się zmniejszyć dochody budżetowe o 

kwotę 4.520.395,42 zł, a wydatki budżetowe zmniejszyć o kwotę 5.331.305,40 zł. 

Proponuje się również dokonać zmiany § 3 oraz załączników nr 6 i 7.  

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok - 

udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/45/2019 i stanowi załącznik nr 24. 

13) Wójt  Gminy Pan Rafał Pałka przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy na lata 2019-2025. W celu 

dostosowania zgodności kwot budżetowych proponuje się dokonać zmiany 

załączników nr 1, 2 i 3. 

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  



 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej gminy na lata 2019-2025 - udział wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/46/2019 i 

stanowi załącznik nr 25. 

14) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy. Projekt uchwały przygotowany został w 

związku ze złożeniem przez Skarbnika Gminy  Kluczewsko Panią Kuzdak Aleksandrę 

wniosku do Wójta Gminy Kluczewsko o rozwiązanie stosunku pracy, za 

wypowiedzeniem.   W związku z powyższym Wójt Gminy Kluczewsko wystąpił do 

Rady Gminy Kluczewsko z wnioskiem o odwołanie Pani Kuzdak Aleksandry ze 

stanowiska Skarbnika Gminy.  

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie odwołania Skarbnika Gminy- udział 

wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przy 2 głosach 

wstrzymujących się.   Uchwała   otrzymała Nr VI/47/2019 i stanowi załącznik nr 26. 

15) Sekretarz Gminy Pani Bożena Nowak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminu  określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic 

wiejskich na terenie Gminy Kluczewsko. Do kompetencji organów stanowiących 

gminy wynikających z przepisu art.18 ust.2 pkt 15 i art. 40 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym należy określenie zasad korzystania z gminnych 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej. Świetlice wiejskie stanowią bazę 

umożliwiającą społeczności lokalnej integrację oraz prowadzenie szeroko rozumianej 

działalności społeczno-kulturalnej. Sołectwa są jednostkami pomocniczymi gminy i nie 

posiadają osobowości prawnej, zatem korzystanie ze świetlic wiejskich określa organ 

stanowiący i kontrolny gminy.  

Przewodniczący Stałych komisji przedstawili pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Rada przystąpiła do głosowania:  

 W głosowaniu nad uchwałą w sprawie  ustalenia regulaminu  określającego 

zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Kluczewsko - udział 

wzięło 13 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.   Uchwała została podjęta 

jednogłośnie,  otrzymała Nr VI/48/2019 i stanowi załącznik nr 27. 

Ad. 8. W dyskusji o głos poprosiła Pani Aleksandra Kuzdak, która podziękowała za 10 letnią 

pracę w Urzędzie Gminy. Podziękowała Wójtowi Gminy za współpracę, stwierdziła, że osoby 

pracujące w wydziale księgowości są przygotowane do pracy, życząc Gminie wszystkiego 

dobrego. Pani Kuzdak stwierdziła, że będzie mile wspominać pracę w Urzędzie dziękując 

jednocześnie za współpracę Pracownikom Urzędu, radnym, sołtysom, kierownikom jednostek 

organizacyjnych. Przekazuje Urząd w dobre ręce, sytuacja finansowa Gminy jest stabilna. 

 Wójt Gminy Rafał Pałka złożył podziękowanie Pani Skarbnik Aleksandrze Kuzdak za 

współpracę w ciągu 2 letniej kadencji. Praca układała się bardzo dobrze, razem z Panią 

Skarbnik wchodzili w pracę samorządową. Wójt nadmienił, że praca tak Wójta jak również 

Skarbnika jest niezwykle trudna i wymagająca zaangażowania . 

 Przewodniczący Rady złożył Pani Skarbnik Aleksandrze Kuzdak  podziękowanie za 

pracę w trakcie dwuletniej kadencji życząc jednocześnie sukcesów osobistych i zawodowych 

w dalszym życiu.  

Przewodniczący Rady Mateusz Strychalski ogłosił 15 minutową przerwę.       

O godzinie 1430  wznowiono obrady.  

Wójt Gminy zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie 

powołania Skarbnika Gminy.  



Ponieważ na dzisiejszej sesji została odwołana Pani Skarbnik Aleksandra Kuzdak należy powołać 

nowego Skarbnika Gminy w celu prowadzenia  prawidłowej gospodarki finansowej gminy.  Aby 

uniknąć sparaliżowania zobowiązań oraz wstrzymania zawierania umów gdzie potrzebna jest 

kontrasygnata Skarbnika. W związku z powyższym Wójt Gminy zgłosił kandydaturę Pani Justyny 

Bugała-Piotrowskiej przedstawiając krótki przebieg jej  kariery zawodowej. Pani Justyna Bugała -

Piotrowska posiada kwalifikacje do objęcia funkcji Skarbnika i złożyła oświadczenie o wyrażeniu 

zgody na powołanie na stanowisko Skarbnika Gminy.  

Rada przystąpiła do głosowania:  

W głosowaniu nad uchwałą w sprawie powołania Skarbnika Gminy- udział wzięło 13 

radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych.   Uchwała została podjęta jednogłośnie,  

otrzymała Nr VI/49/2019 i stanowi załącznik nr 28. 

Ad. 12. W wolnych wnioskach i informacjach głos zabrali: 

- Wiceprzewodniczący Rady Piotr Barański  w związku z przekazaniem pomocy finansowej  

dla Powiatu Włoszczowskiego na przebudowę drogi powiatowej Januszewice-Komorniki,   

zwrócił się o udostępnienie informacji o zakresie prac drogowych jakie będą wykonywane.  

Ad. 13. W związku z wyczerpaniem tematów Przewodniczący Rady ogłosił zakończenie sesji 

w dniu 28 czerwca 2019  roku. Zakończenie sesji nastąpiło o godzinie 1445.  

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

PROTOKOLANT:       PRZEWODNICZĄCY RADY: 

 

 

 

 


